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  - Nemamo baš puno povoda da slavimo nešto,   jer je situacija u zemlji takva kakva jeste, ali
lepo je obeležiti slave. Smatram da onaj ko slavi treba da ih obeleži na manji ili veći način, kako
ko voli i kako mu odgovara. Volim i obeležavanja ovih naših seoskih slava, pa izađem malo...
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